

PEMBERITAHU PERTANYAAN DEWAN RAKYAT

PERTANYAAN : **LISAN**
DARIPADA : **Y.B.Tuan Haji Nasrudin Bin Hassan [Temerloh]**
TARIKH : **25 MAC 2014**
SOALAN :

Y.B.Tuan Haji Nasrudin Bin Hassan [Temerloh] minta **MENTERI PENDIDIKAN** menyatakan sejauh manakah polisi-polisi negara digubal berdasarkan kepada kajian-kajian ilmiah yang dilakukan oleh tenaga akademik di universiti.

JAWAPAN:

Tuan Yang di-Pertua,

Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) sentiasa memastikan setiap dasar yang digubal mengambil kira hasil dan dapatan kajian ilmiah yang dilaksanakan oleh tenaga akademik dalam pelbagai bidang di Institusi Pengajian Tinggi (IPT) di negara ini, di samping mengambil pandangan daripada agensi-agensi luar seperti World Bank, UNESCO, UN, OECD dan lain-lain.

Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, setiap tahun KPM memperuntukkan dana khas di bawah Fundamental Research Grant Scheme (FRGS) untuk tujuan kajian polisi. Ini adalah bagi memastikan setiap dasar baru yang digubal mempunyai asas yang konkrit untuk dimajukan bagi kebaikan dan pembangunan negara selaras untuk menjadikan Malaysia sebagai sebuah negara maju. Dasar-dasar baru yang diketengahkan akan dibentangkan di dalam Mesyuarat Majlis Pendidikan Tinggi Negara (MPTN) yang dipengerusikan oleh YAB Menteri Pendidikan. Majlis ini mempunyai keahlian daripada pelbagai latar belakang, iaitu daripada sektor awam, swasta mahupun industri untuk diperdebatkan sebelum diluluskan.

Sehubungan itu, Kementerian juga akan melaksanakan kajian semula ke atas dasar-dasar yang telah diluluskan melebihi tempoh masa tertentu bagi memastikan dasar tersebut mengikut perkembangan semasa. Kepakaran yang sedia ada di IPT akan sentiasa dirujuk agar mereka dapat bersama-sama dengan Kementerian dalam pengubalan polisi dan dasar berkaitan pendidikan di peringkat sekolah dan juga di peringkat tertiar.

Antara dasar besar yang telah diwujudkan di peringkat pengajian tinggi dengan menggunakan kepakaran ahli-ahli akademik di IPT adalah Pelan Strategik Pengajian Tinggi Negara (PSPTN) (2006 – melangkaui 2020), *Graduate Employability Blueprint (2012 -2017)*, Dasar Pembangunan Keusahawanan IPT, Pelan Strategik Keusahawanan IPT (2013-2015), Pelan Induk Pembudayaan Pembelajaran Sepanjang Hayat Peringkat Nasional (2011-2020), *Malaysia's Global Reach: A New Dimension* dan lain-lain.